
GENERAL AGREEMENT ACCORD GENERAL SUR 

O N TARIFFS AND LES TARIFS DOUANIERS ^ r a b e r 1965 

T R A D E ET LE C O M M E R C E Limited Distribution 

APPOINTMENT OF MR. ROLF HANCKE AS CHIEF OF 
THE GENERAL DIVISION, GATT SECRETARIAT 

The Director-General to GATT announces the appointment ofMr. Rolf HANCKE as 
Chief of the General Division of the GATT secretariat. 

Mr. Hancke succeeds Mr. S. Abramson who, after two years with the secretariat, 
has returned to the United Kingdom Board of Trade. 

Mr. Hancke, who was born in 1920, is of Norwegian nationality and has had a 
distinguished career with the Norwegian Ministry of Foreign Affairs. He has served 
in various important posts at home and abroad and since 1959 has been counsellor to 
the Norwegian Embassy in Washington. He is married and has three children. 

Mr. Hancke will take up his appointment early in September. 

NOMINATION DE M. ROLF HANCKE AU POSTE DE CHEF DE 
LA DIVISION GENERALE DU SECRETARIAT DU GATT 

Le Directeur général du GATT a l'honneur de faire connaître que M. Rolf HANCKE 
a été nommé Chef de la Division générale du secrétariat du GATT. 

M. Hancke succède à M. S. Abramson qui, après avoir pendant deux années exercé 
ces mêmes fonctions au secrétariat, a réintégré l'Administration du Board of Trade 
du Royaume-Uni. 

Né en 1920 et de nationalité norvégienne, M. Hancke a déjà derrière lui une 
carrière distinguée au Ministère des Affaires étrangères de Norvège. Titulaire de 
divers postes importants dans son pays et à l'étranger, il exerçait depuis 1959 
les fonctions de Conseiller à l'Ambassade de Norvège à Washington. Marié il est 
père de trois enfants. 

M. Hancke prendra ses fonctions au secrétariat au début de septembre. 
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